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Anita Rubie, [29-7-2024 14:23] 
We hadden het nog over chakra's.  

Vraag aan Martijn over de driehoek en uitleg van M over wat "chakra"s" 
zijn. 

De mens leeft in dit nu-moment. Het nu- moment wat we nu ervaren is 
opgesplitst in 8 verschillende werkelijkheden.  

Dus bij één werkelijkheid -dat is het nu-moment- en tegelijkertijd spelen 
er nog 7 scenario's tegelijkertijd in ons bewustzijn wat ook te maken heeft 

waarom wij dus maar zo'n 8% van ons DNA operationeel hebben. 
 

Zo'n 2% van onze elektromagnetische golven van ons brein zijn 
operationeel omdat de andere delen die niet operationeel lijken te zijn, zijn 

verbonden met die andere werkelijkheid. Dus die spelen zich gewoon 
allemaal in het nu-moment tegelijkertijd af. 

 

In feite is het hele verhaal van de chakra's is ook gekoppeld 
daar want van oorsprong hebben we geen chakra's. 
 
Werken met chakra’s; ik roep iedereen op om dat te heronderzoeken 
omdat chakra's eigenlijk gewoon kunstmatig zijn.  

 
Wij zijn energie, we zijn volledige energie wezens, we hebben niet één 

plek waar meer aan gewerkt moet worden dan het andere.  

We zijn bewustzijn, ALLES REAGEERT OP BEWUSTZIJN. 
Alles is onlosmakelijk één veld, maar de perceptie om dat zo neer te zetten, en het 

werkt ook, dus ik ga niet zeggen dat het niet waar is, maar het is een onderdeel 
van de matrix, van het artificiële veld. 

 
(Vraag gesteld niet te horen) Ja van deze werkelijkheid die je dus kunt overstijgen, 

dat is een kwestie van het ook doen. 
Dat is heel mooi om te ontdekken want als jij heel erg met chakra's bezig 

bent en ontdekt dat je in feite werkt aan een opgesplitst systeem van 8 
energievelden, (want dat is wat er gebeurt, het is een restant van een 

energieveld wat van 100% helemaal is uitgeschakeld, je kunt het zien als 
een circuit) dan blijft er een energieveld over en dat energieveld is 

opgesplitst in 8 lagen.  
Die 8 lagen zijn operationeel en er zitten 8 verschillende werkelijkheden in 

geprojecteerd. En in elke werkelijkheid waar je bent, heeft het lichaam dus ook 8 

hoofdaansluitpunten wat wij de chakra's noemen. Maar in feite hebben we dat 
niet nodig want het zijn de sluitpunten van het energiewezen waar we uit 

opgebouwd zijn. 
Je kunt met je bewustzijn, zonder aan je chakra's te werken, aan je hele 

energieveld werken. Er is geen chakra nodig. 
Ja het is een soort placebo-effect, placebo is sowieso heel interessant, 

want dat is natuurlijk uiteindelijk het hele verhaal. Maar als je begrijpt dat 
je het placebo-effect ook kunt gebruiken tegen de mens in, tja dan blijf je 

in een soort evolutionaire voorgekookte cyclus hangen. 
En daarom roep ik iedereen op om, als je werkt met chakra’s, om die aan 

de kant te leggen. Niet vanuit boosheid, je hoeft ook je boekenkast niet 
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leeg te gooien.  
Gewoon van ‘wauw, wat mooi dat ik dit nu ga doen, ik ga hiermee bezig’. En dan ga 

je in jezelf werken aan je energiebewustzijn, dat kun je ook bij andere mensen 
doen. 

Als je aan chakra's werkt, als je je verbindt met die chakra's, ben je 
eigenlijk in de instrumenten bezig van de Annunaki-krachten die daar dus 

de informatielijnen doorheen zetten. Nou ja dat is een ander onderdeel. 
Dat klinkt heel separaat, het is ook heel separaat van waaruit we nu spreken, dus 

vanuit deze laag. 
Maar stappen we in het geheel helemaal uit die matrix, dan zien we dat 

alles zich afspeelt in een script en dat we daar dus onlosmakelijk mee 
verbonden zijn. 

Het bijzondere is eigenlijk dat het script er niet is, zij bestaan eigenlijk niet 
eens. Dat is wat er gebeurt, er is een holografisch veld wat volledig georkestreerd 

wordt. Maar het is wel zo dat bijvoorbeeld de Annunaki, de wezens die in 

dat Annunaki bewustzijn zitten, ook wezens zijn die voortkomen uit de 
Oorspronkelijke Werkelijkheid. Dus er is een enorme intrige gaande en toch is 

het belangrijk om daar eerst het bewustzijn heen te brengen en ook te ervaren van 
'goh wat bijzonder dat je erover kunt spreken’. Want wij hebben het heel erg 

moeten afleren om iets te benoemen omdat we dan heel snel het gevoel 
hebben dat we oordelen of iets naar en ander toe schuiven. 

 
Anita Rubie, [29-7-2024 14:23] 

Op die manier praat ik er dus nooit over, zo zou ik wel verstaan kunnen worden 
maar dat is niet mijn intentie. Ik benoem het gewoon, juist om het te benoemen en 

daar ook in te kunnen gaan kijken. Dus het is én waar én het is zo dat de 
Annunaki op dit moment geen veranderingen hebben binnen het Annunaki-

bewustzijn op zich, waarover wordt gesproken in spirituele circuits.  
De Annunaki's staan onder zware controle van draconische groepen. Het is 

vanuit het punt waarin we nu staan, vanuit dit script, vanuit deze laag, 

sprake van een verbondenheid, precies zoals jij het ook zegt, maar je zou 
ook kunnen zeggen dat er op dit moment echt sprake is van een volkomen 

losstaand iets en dat is het punt.  
We hebben te maken met verschillende kosmische wetgevingen. 

Het is echt belangrijk om dit mee te nemen in jezelf, is het mogelijk dat er zaken 
zijn die volkomen losstaan van mijzelf? Want dat paradigma moet ook nog 

doorbroken worden, het is namelijk mogelijk.  
Het is mogelijk dat er zich dingen afspelen waar jij niet aan gerelateerd 

bent. Zover is dit, waar ik het nu over heb eigenlijk al in ontwikkeling. Dus 
dat is allemaal een kwestie vandoorbreken, doorbreken, doorbreken. 

Je kunt het grote geheel pas gaan zien als je elk stukje, waarin we geneigd zijn om 
het zo te plaatsen, ook om durven draaien. En dat kan heel gek voelen soms. Toch 

is het belangrijk om het te doen. 
Maar vanuit onze eigen perceptie in het grote geheel, terugkerend naar 

wie wij zijn, zullen we het beslist zo ervaren. 
Ja zo ver zijn we nu niet en het kan zijn dat als we het nu zo gaan benoemen dat 

we ons daardoor verwijderen uit het veld omdat wij niet in de positie zitten om het 

op dit moment ook werkelijk zo aan zouden moeten gaan vliegen. Woordspel. 
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